

Ketone Script™

INTENDED USE: To be used by lay people (i.e.: dieters) for a qualitative determination of ketones in human urine.
UTILISATION PRÉVUE: À utiliser par des profanes (c'est-à-dire des personnes au régime) pour une détermination qualitative des cétones dans l'urine humaine.

EASY DIRECTIONS FOR USE:

- Poke a Ballpoint-sized Hole in the Foil Seal.
- Then, Remove a Strip and Immediately Replace the Cap
- Do not touch the Test Area of the Strip
- Dip the Test Pad of the Strip into the Urine Sample or Urine Stream & Remove Immediately
- At 40 Seconds, Compare the Test Pad to the Color Chart on the Bottle Label.
- To Compare Your Result on the Test Strip Color Chart, Fold the Test Pad Backward.
- Ignore Color Changes That Occur After 40 Seconds

MODE D'EMPLOI FACILE :

- Percez un trou de la taille d'une bille dans le joint en aluminium.
- Ensuite, retirez une bande et remplacez immédiatement le capuchon
- Ne touchez pas la zone de test de la bandelette
- Trempez le tampon de test de la bandelette dans l'échantillon d'urine ou le jet d'urine et retirez-le immédiatement
- À 40 secondes, comparez le tampon de test au nuancier sur l'étiquette de la bouteille.
- Pour comparer votre résultat sur le nuancier des bandelettes de test, pliez le tampon de test vers l'arrière.
- Ignorer les changements de couleur qui se produisent après 40 secondes

Need Help?

Email Nurse Hatty
Customer Support at:

Hatty@NurseHatty.com

www.NurseHatty.com



NURSE HATTY® KETONE TEST STRIPS

KETONE script™

High-Performance

Reagent strips | Bandelettes De Test
for Urinalysis | De Cétone



150ct.

MADE IN THE USA

Perfect for Dieters

Nurse Hatty®
Caring for You!

Hatty, Inc. Est. 2000

KETONE

Reagent Strips for Urinalysis



TEST your
body Ketone Levels in
Just Seconds



LARGE (160)
16



LARGE (80)
8.0



MODERATE (40)
4.0



SMALL (15)
1.5



TRACE (5)
0.5



NEGATIVE

Manufactured for: Hatty, Inc., 645 Main St. Evanston, WY 82930 USA

URS-1K: Reagent Strips for Urinalysis

DATE
BOTTLE POKED:

USE WITHIN 6 MONTHS OF POKING HOLE IN FOIL SEAL

Expiration Date is for the Shelf Life of Sealed Bottle



A negative result means you don't have any measurable ketones in your urine.

A color change on the test strips means you are in Ketosis (there is detectable ketones in your urine). If you have Ketones in your urine the color on the test pad changes within a few seconds (high-performance) with full results at 40 seconds.